
Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej  

i Ochrony Zdrowia w 2022 roku 

 

W 2022 r. Komisja Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia spotykała się 6 razy. 

Przedmiotem obrad Komisji były następujące zagadnienia: 

- posiedzenie w dniu 16 maja 2022 r. - omówienie i zajęcie stanowiska w sprawie wniosku 

kierowników aptek dotyczącego zmiany w planie dyżurów aptek. Komisja opowiedziała się za 

niewłączaniem apteki „Pod Lipami” w Biskupcu do grafiku oraz przedstawieniem aptekom 

propozycji, aby dyżury świąteczne podzielić pomiędzy dwie apteki, które i tak są otwarte w dni 

świąteczne oraz zmienić grafik dyżurów na dyżury jednodniowe. 

- posiedzenie w dniu 30 czerwca 2022 r. – kontynuowano temat dyżurów aptek – ustalono, że 

stanowisko Komisji pozostaje takie, aby nie włączać apteki w Biskupcu do planu dyżurów.  

W związku z tym, że stanowiska aptek odnośnie grafiku dyżurów były różne, uzgodniono, że 

kierownicy aptek powinni się spotkać i wypracować wspólne stanowisko w tej sprawie. 

Komisja analizowała także wstępne wyniki naboru do szkół ponadpodstawowych.  

Wicestarosta poinformował członków Komisji o wstępnym odbiorze inwestycji – rozbudowa 

Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku, natomiast Przewodniczący przedstawił wyniki 

konkursów na Dyrektorów Zespołu Szkół i Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji. Na 

stanowiskach pozostały obecne panie dyrektorki. 

- posiedzenie w dniu 28 lipca 2022 r. -  omawiano wyniki matur i naboru do klas pierwszych 

szkół ponadpodstawowych. Zapoznano się także z projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały dotyczącej określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie 

wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli szkół zaocznych oraz zasad 

zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym. 

- posiedzenie w dniu 28 września 2022 r. – analizowano materiały sesyjne, a szczególności 

uchwałę dotyczącą zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb  

i kryteria nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród. Członkowie Komisji zapoznali 

się również z wynikami spotkania z właścicielami aptek. Ustalono, że w związku z informacjami 

na temat planowanego otwarcia kolejnych aptek w Nowym Mieście, ewentualne zmiany 

grafiku dyżurów odbędą się na początku nowego roku. Wicestarosta przedstawił informację 

na temat postępu prac związanych z przystosowaniem pomieszczeń Domu Dziecka dla potrzeb 

Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy. 

- posiedzenie w dniu 26 października 2022 r. -  Komisja zapoznała się ze szczegółową 

informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nowomiejskiego w roku szkolnym 

2021/2022. Analizowano również materiały sesyjne związane z budżetem. Druga część 

posiedzenia poświęcona była omówieniu sytuacji finansowej, organizacyjnej i kadrowej 

Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o. 

- posiedzenie w dniu 7 grudnia 2022 roku – wspólne posiedzenie Komisji Budżetowej oraz 

pozostałych komisji stałych. Na posiedzeniu Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 



Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 – 2037 oraz projekt budżetu powiatu na 2023 

rok. 
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